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Občasník 7.odd. Karibu Tábor zejména pro účely informativní,  
jakož i pro prezentaci názorů a umění členů oddílu 

 

ÚVODNÍ SLOVO ŠÉFREDAKTORAÚVODNÍ SLOVO ŠÉFREDAKTORAÚVODNÍ SLOVO ŠÉFREDAKTORAÚVODNÍ SLOVO ŠÉFREDAKTORA    
Jak už to tak bývá, je první číslo Kvočlíku v novém 
školním roce vyhrazeno pro úvodní slovo vůdce 
oddílu, takže šéfredaktor si musí počkat až na 
číslo druhé, které právě držíte v rukou. 

S každým novým vedoucím se často výrazně mění 
programové složení oddílových akcí stejně jako 
celková nálada a postoje členů. Myslím, že 
mnozí z Vás již zaznamenali celou řadu změn, které s sebou při-
neslo Ronaldovo vedení a nutno dodat, že se často jedná o velmi 
dobré a přínosné nápady. Ani redakce občasníku Kvočlík by nechtě-
la zůstat pozadu. Myslím, že je načase náš časopis určitým způ-
sobem obohatit a udělat velký krok dopředu. Co tím mám namysli? 
Zejména rozšíření počtu článků, které už se nebudou zabývat pouze 
popisem proběhlých akcí, ale budou sloužit i k rozšiřování obzorů 
našich čtenářů, učit je novým dovednostem a informovat                     
o zajímavostech z běžného života, které by neměly uniknout naší 
pozornosti.  

Teď nezbývá než doufat, že se nám podaří tento nově stanovený cíl 
beze zbytku naplnit a že posuneme náš „doufám že“ oblíbený 
časopis zase o kus dál… 

   
-Lišák- 

 



NÁBOROVÉ SNAŽENÍ NAŠEHO ODDÍLUNÁBOROVÉ SNAŽENÍ NAŠEHO ODDÍLUNÁBOROVÉ SNAŽENÍ NAŠEHO ODDÍLUNÁBOROVÉ SNAŽENÍ NAŠEHO ODDÍLU    

Úkol číslo jedna každé září zní: „Zaujmout děti z první stupně ZŠ 
dřív než si vyberou nějaký jiný kroužek či sport.“ Pod tímto heslem 
jsme letos zorganizovali několik akcí pro sezimácké i táborské ško-
láky.  

NÁBOR NA 3. ZŠ VNÁBOR NA 3. ZŠ VNÁBOR NA 3. ZŠ VNÁBOR NA 3. ZŠ V    PAPAPAPAĎĎĎĎOUSÍCHOUSÍCHOUSÍCHOUSÍCH----    10.9.200910.9.200910.9.200910.9.2009    

Společně s děvčaty ze „šestky“ jsme zavítali do tradičního „lovecké-
ho revíru“ na základní škole v Paďousích. V přilehlé farské zahradě 
jsme pod dozorem vychovatelek připravili program pro děti z dru-
žiny, které si mohly vyzkoušet celou řadu skupinových her i spor-
tovní aktivitu známou jako laktos. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SEZIMÁCKÁ POUSEZIMÁCKÁ POUSEZIMÁCKÁ POUSEZIMÁCKÁ POUŤŤŤŤ----    20.9.200920.9.200920.9.200920.9.2009    

I když naše účast na pouti skončila minulý rok nezdarem (téměř 
nikdo za námi na Vykopávky nepřišel), rozhodli jsme se, že se to celé 
pokusíme zopakovat. Tentokrát jsme se však zabydleli ve farské 
zahradě, která bezprostředně sousedí s náměstím v Paďousích           
a postavili jsme si zde několik stanovišť a tee-pee. Nicméně jsme 
přes vysokou zeď, která zahradu obklopuje, nebyli vidět, takže za 
námi přišlo opět jen několik málo jedinců.  

-Lišák- 
 



 Ani mírné ochlazení nás nemohlo odradit od posledního táboření  v 
tomto kalendářním roce. Sešli jsme bohužel pouze v "průměrném" 
počtu a to: Peťa, Profesor, Myšák, Vašek, Mikeš, Dominik, Hedík, 
Rychlík, Tomáš a Žížala. Po necelé hodině dorazili do Bechyně, kde 
na nás čekal Bumča. Mezitím co Myšák s Peťou nakupovali v Tescu 
pár posledních drobností, my už jsme vyrazili na tábořiště. Před 
srubem nás překvapil Peťa s Myšákem, kteří si závěrečný úsek 
zkrátili přes stráň a tak nás přeběhli. Potom jsme si zahráli několik 
her, z nichž největší úspěch zaznamenal tradiční ptáčník s úpra-
vami, nebo zahánění slepých oveček. 

Večer Medvědi probírali co je letos čeká, a vlčata pod dohledem 
Prófy plnila zkoušku trpělivosti. Noc byla naprosto katastrofická, 
protože každou chvíli někdo šel na záchod a ostatní tím budil. Když 
už jsme se konečně dočkali rána, protáhli tělo při rozcvičce a po-
snídali, dozvěděli jsme se, co nás čeká. Po obědě jsme totiž vyrazili 
podél potoka na rozhlednu u Radětic. Bylo pěkně, a tak byl 
nádherný výhled samozřejmostí. Cestu si většina krátila hraním 
"dračího doupěte" ( k velké radosti Myšáka =P ). 

Zanedlouho po našem návratu do-
razil i Ronaldo s Játrem a po výborné 
gulášové polívce se z každého stal 
"imigrant" který musel komisi doká-
zat znalosti o svých kamarádech. 
Následovala jakási tajemná modlit-
ba, nad kterou Myšák strávil neuvěři-
telnou hodinu (než přišel na její skry-
tý obsah) a vysloužil si tím novou 
přezdívku – Mosel. Ráno jsme si pro 
velký úspěch opět dali chleba s nute-
lou a po úklidu vyrazili zpátky na ná-
draží a odtud do Tábora. 

Hodnocení výpravy: 1,3Hodnocení výpravy: 1,3Hodnocení výpravy: 1,3Hodnocení výpravy: 1,3                        -Peťa- 
 



KOUTEK PRO SKAUTY: SKAUTSKÝ ZÁKONKOUTEK PRO SKAUTY: SKAUTSKÝ ZÁKONKOUTEK PRO SKAUTY: SKAUTSKÝ ZÁKONKOUTEK PRO SKAUTY: SKAUTSKÝ ZÁKON    
Dáme ruce před sebe tak, aby palce ležely vedle sebe. Začínáme         
u malíčku levé ruky.  

1. Je to první prst v řadě a znamená první a nejdůležitější bod 
zákona: Skaut je pravdomluvný.  

2. Na druhém prstu zleva, na prsteníku, nosí ženatí muži a vdané 
ženy snubní prsteny – prsteny věrnosti. Připomíná nám, že 
skaut je věrný a oddaný. 

3. Třetí prst na levé ruce, prostředník, je nejsilnější prst. Nese 
největší část balíku, když skaut přiskočí, aby jej pomohl nést 
babičce, protože skaut je prospěšný a pomáhá jiným. 

4. Ukazováčkem si ukazujeme na kamaráda – skaut je přítelem 
všech lidí dobré vůle a bratrem každého skauta. 

5. Když se skaut urazí, sevře ruku v pěst, ale neuhodí, protože palec 
levé ruky mu připomene, že pátý bod zní: skaut je zdvořilý. 

6. Palec levé ruky potřebujeme, když drobíme ptáčkům. Skaut je 
ochráncem přírody a cenných výtvorů lidských. 

7. Ukazováčkem pravé ruky nám hrozí maminka – skaut je 
poslušný rodičům, představeným a vůdcům.  

8. Na prostředníku pravé ruky si veselí hoši hvízdají. Skaut je veselé 
mysli. Skaut se usmívá a hvízdá si při všech potížích. 

9. Na prsteníku pravé ruky nosili kdysi lidé prsteny bohatství. . . . 
Skaut je hospodárný. 

10. Desátý prst, opět malíček, nám připomíná desátý, opět základní 
bod skautského zákona. Skaut je čistý v myšlenkách, slovech i 
skutcích. Tento bod zákona je poslední a možná nejdůležitější. 
Shrnuje vše, co bylo výš řečeno. 

 
 
 
 



RODIČOVSKÁ SCHŮZKA  Dne 9.10. proběhla v na-
ší klubovně na Vykopávkách schůzka pro rodiče členů sedmičky. 
Hlavním účelem této schůzky bylo seznámit maminky a tatínky se 
změnami ve vedení 7. oddílu. Současně s tím se Ronaldo pokusil 
nastínit, co že to vlastně je ten skauting a o jaké hodnoty se opírá 
(tato vsuvka byla určena především pro rodiče nováčků). Pak všem 
představil nové skautské stezky, na které náš oddíl pomalu „najíž-
dí“. Samotný závěr schůzky byl věnován slavnostní premiéře filmu 
HIP HURÁ ZDAR, který byl pojmenován podle stejnojmenné Ronal-
dovy písničky a který uvedl sám jeho tvůrce Lišák.   

-Lišák- 
 

NENECHTE SI UJÍT!NENECHTE SI UJÍT!NENECHTE SI UJÍT!NENECHTE SI UJÍT!    

Nedávno spatřil světlo 
světa první oddílový 
„půlvečerní“ film o tá-
boře 7. oddílu Karibu. 
Byl nazván HIP HURÁ HIP HURÁ HIP HURÁ HIP HURÁ 
ZDARZDARZDARZDAR podle písničky, 
kterou o našem oddíle 
složil Ronaldo. Možná 
se ptáte, proč byl na-
zván jako „půlvečerní“. 
To proto, že jeho délka 
45 minut odpovídá 
půlce filmu celovečer-
ního. Kdo by měl chuť 
se na tento snímek po-
dívat, nechť kontaktuje 
Zdeňka Proška- Lišáka 
na tel. 776 388 482 ne-
bo na e-mailové adrese 
prosek.z @seznam.cz.  
 



ODDÍLOVÁ BRIGÁDA  
NA KLUBOVN Ě 

Dne 11.10. náš oddíl absolvoval 
brigádu na klubovně. Je to 
místo, které slouží nám všem    
a všichni se o něj musíme sta-
rat. Jsem rád, že se nám na bri-
gádě podařilo udělat kus práce. 
Pohnuli jsme se o velký krok do-
předu. Na další správný chod 
naší základny bude dohlížet no-
vý správce- Sifon. Sifonovi hlas-
te veškeré nefunkční či rozbité 
věci v klubovně nebo ve dřevár-
ně, se kterými si sami nevíte 
rady. Sifon bude rád za veškeré 
vaše nápady, které povedou ke 
zvelebení našeho společného 
místa.  

-Ronaldo- 

    

 

 

Ná táborském vlakovém nádraží jsme se sešli v pátek 16.10.2009      
v 15.35. Z kluků přišli Ronaldo, Myšák, Vašek, Tenisák, Šnek, Soptík, 
Jazy, Hedík, Pepa, Tomáš, Rychlík, Žížala a v ČB přistoupil Péťa. Od 
holek se dostavily Marion, Ťapka, Kašpar, Domča, Niki, Áďa, Cácorka, 
Rákosníček a v sobotu přijela Šumák. Vláďa s Koumesem jeli do 
Zlaté Koruny  autem a cestou nakoupili jídlo. 

Po příjezdu do klubovny byli všichni plni energie a dělali borčus,        
a tak pro nás Vláďa s Ronaldem vymysleli takovou malou běhací 
aktivitu. V režii Péti a Koumese jsme si potom zahráli AZ-kvíz. 
 
 

„Javorex®“ 
NOVÁ ODDÍLOVÁ SEKANOVÁ ODDÍLOVÁ SEKANOVÁ ODDÍLOVÁ SEKANOVÁ ODDÍLOVÁ SEKAČČČČKAKAKAKA 

Dlouho a dlouho se v sedmič-
ce hovořilo o tom, že by neby-
lo špatné pořídit na klubov-
nu sekačku, protože jsme se 
pravidelně potýkali s problé-
mem přerostlé trávy. Hanz, 
který měl sekání pozemku na 
starost však nedisponoval 
žádným nástrojem, kterým 
by mohl úkol splnit, což při-
nášelo časté komplikace. 

Tento problém za nás náhle 
vyřešil Jirka Javorský, který 
oddílu daroval použitou se-
kačku. Na jeho počest byla 
pojmenována „Javorex“. 

-Lišák- 



Ranní budíček kytarou odstartoval poctivou rozcvičku. Holky byly 
zaskočeny, jak náročný je program s kluky (kliky, běh do Ratajů atd.). 
Potom se liga vyvolených (skauti a skautky) vydali vybojovat tři 
diamanty, zatímco jejich pomocníci (světlušky, vlčata a mladší 
skauti) šli s námi na Dívčí kámen. Tam se o čtvrtý diamant strhla 
obrovská bitva. Cestou jsme hráli pochodové hry: nálety, medvěda, 
mrazíka, sardel a nepochodové: živé pexeso. Když jsme se vrátili, 
zahráli jsme si Carcassone nebo Královské rošády, Aktivity nebo 
šachy. Po večeři Myšák s Domčou zorganizovali Bludičku a Maják.  

Ráno se běžela rozcvička v po-
dání Vaška. Potom jsme celou 
základnu uklidili, abychom si 
mohli zahrát Vláďovu propra-
covanou hru. Po obědě jsme se 
pomalu vydali na cestu domů. 
Při přestupu na vlak v ČB se 
jednomu z členů 7. oddílu Karibu 
podařilo nenastoupit do vlaku s 
námi a vysloužit si tím přezdívku 
Zmeš, podle toho, že zmeškal 
vlak.  

Všichni tuto velkolepou výpravu (účastnilo se celkem 24 lidí) 
hodnotí kladně. O tom svědčí i výsledná známka od publika- 1.15.  

-Ronaldo- 
 

A nyní nA nyní nA nyní nA nyní něěěěco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELD    

 

 

 

 

 

 



K A N Á R C I  V E  V O T I C Í C HK A N Á R C I  V E  V O T I C Í C HK A N Á R C I  V E  V O T I C Í C HK A N Á R C I  V E  V O T I C Í C H ----     2 4 .  1 0 .  2 0 0 92 4 .  1 0 .  2 0 0 92 4 .  1 0 .  2 0 0 92 4 .  1 0 .  2 0 0 9     
Na jednu z prvních akcí 
nové rádcovské družiny 
dorazilo celkem 9 lidí (4 
zástupci ze sedmičky a 5 
ze šestky dívčí). Nejprve 
jsme se autobusem pře-
pravili do Miličína, od-
kud jsme se pěšky vydali 
na vrchol kopce Mezi-
vrata , kde jsme si zkusili 
s pomocí oddílové GPS 
najít kešku. To se nám 
nakonec s pomocí malé nápovědy z internetu podařilo. Naším 
dalším cílem se pak stala Záchranná stanice pro zraněné živočichy 
ve Voticích, kterou nás ochotně provedl místní správce. Ačkoliv zde 
bylo k vidění mnoho druhů zvířat, asi nejvíce se nám líbil psík 
mývalovitý, jezevec a liška obecná. Po ukončení prohlídky jsme se 
vydali autobusem zpět do Tábora. 

-Lišák- 

    

Kontakt na Záchrannou stanici pro zranKontakt na Záchrannou stanici pro zranKontakt na Záchrannou stanici pro zranKontakt na Záchrannou stanici pro zraněěěěná zvíná zvíná zvíná zvířřřřata ve Voticíchata ve Voticíchata ve Voticíchata ve Voticích    

Adresa:  Ochrana fauny Ochrana fauny Ochrana fauny Ochrana fauny ČČČČRRRR    
    ul. Zámeul. Zámeul. Zámeul. Zámecká, 259 01 Voticecká, 259 01 Voticecká, 259 01 Voticecká, 259 01 Votice    

tel: 317317317317    813813813813    178178178178 

e-mail: info@ochranafauny.czinfo@ochranafauny.czinfo@ochranafauny.czinfo@ochranafauny.cz 

internet: www.ochranafauny.czwww.ochranafauny.czwww.ochranafauny.czwww.ochranafauny.cz    

VVVV    PPPPŘŘŘŘÍPADÍPADÍPADÍPADĚĚĚĚ NÁLEZU ZRAN NÁLEZU ZRAN NÁLEZU ZRAN NÁLEZU ZRANĚĚĚĚNÉHO VOLNNÉHO VOLNNÉHO VOLNNÉHO VOLNĚĚĚĚ ŽIJÍCÍHO ŽIVO ŽIJÍCÍHO ŽIVO ŽIJÍCÍHO ŽIVO ŽIJÍCÍHO ŽIVOČČČČICHA ICHA ICHA ICHA 
VOLEJTE TELEFONNÍ VOLEJTE TELEFONNÍ VOLEJTE TELEFONNÍ VOLEJTE TELEFONNÍ ČČČČÍSLO 603ÍSLO 603ÍSLO 603ÍSLO 603    259259259259    902902902902!!!!    

Podpořit činnost Záchranné stanice můžete pomocí dárcovské SMS 
ve tvaru „DMS ZVIREVNOUZI VOTICE“ na číslo 87777 
 



První oddílová jednodenka 
Po dlouhé době různých akcí pro veřejnost atd.…přišla konečně 
první jednodenní oddílová výprava, kterou organizoval Myšák s 
Vaškem. Sešli jsme se v Sezimově Ústí na náměstí, ale účast nebyla 
zvlášť velká. Sešli se: Myšák, Venca, Ronaldo, Rychlík, Kuba, Míša, 
Hedík, Lukáš a Tomáš.  

Na náměstí jsme nasedli do 
autobusu a jeli na Kovosvit. 
Tam se klucí rozdělili na dvě 
skupiny a museli cestou do 
Turovce plnit různé úkoly. Na 
konci jsme si udělali oběd         
a opět na mém ešáku (tam to 
už dělat nikdy nebudeme, ten 
ešák už není ešák). Poté jsme 
si zahráli jednu bojovku a ces-
tou domů pár dalších her. 
Výprava byla fajn a počasí 
nám také přálo. 

-Myšák- 

 

 

Cíl:Cíl:Cíl:Cíl: zničit organizovanou skupinu výtržníků 

Výsledek:Výsledek:Výsledek:Výsledek: splněno s minimálními ztrátami, pouze 3 popravy jako 
reakce na razii po 4. stanovišti 

PodPodPodPoděěěěkování všem zúkování všem zúkování všem zúkování všem zúččččastnastnastnastněěěěným:ným:ným:ným: Soptík, Jazýček, Pepa, Játro, Šnek, 
Tenisák, Vašek, Péťa, Ronaldo, Petr a Marek 

Zvláštní podZvláštní podZvláštní podZvláštní poděěěěkování:kování:kování:kování: tátovi Ronalda za naprogramování cvičných 
nepřátel a přepravu materiálu 

-Ronaldo- 
 
 
 



 
 
 
Oddílové schůzky se zúčastnili: Rychlík, Hedík, Kuba, Tomáš, Žížala  
Játro, Soptík, Jazýček, Mikeš,Ronaldo, Profesor, Vašek, Myšák, 
Bumča, Tenisák a Péťa. 

Sešli jsme se v 9.00 na klubovně. Ronaldo nás naučil novou oddí-
lovou hru Na tukana. Poté vlčata hledala rozházené ústřižky komixů 
Rychlých šípů o tom, jak naše oblíbená klukovská parta získala svoji 
vlajku a  skauti sestavovali text o Sv. Františku z Assisi. Bumča 
vlčatům pak ukázal mnoho dalších symbolů a pobídl je k tomu, aby 
si vymyslely vlastní znak na svůj erb. To samé se řeklo skautům ještě 
s tím, že Péťa povídal o sv. Jiřím.  

Když byl čas oběda, měli už všichni na 
papíře svůj návrh erbu. Tenisák uvařil 
těstoviny a Ronaldo k tomu za pomoci 
skautů uklohnil omáčku. Bylo by v ní 
víc masa, kdyby Jazýček a ostatní tolik 
neužírali. Po obědě jsme měli skvělou 
náladu. Bylo krásné počasí. Děti si 
zahráli fotbal a skauti se vrhli na 
řezání placek na erby. Vlčata už měla 
placky vyrobena, a tak na ně malovaly 
své znaky. Některým se to docela 
povedlo a tak možná uspějí v soutěži o 
nejhezčí erb, která vyvrcholí na 
Vánoční schůzce.  

Když už jsme měli všichni erby jakž takž hotové, šli jsme si zahrát 
lakros. Potom jsme hráli v lese hru s hadráky na vězně, uprchlíky a 
vězeňskou službu a když byla tma, zahráli jsme si na bludičku. Před 
koncem schůzky jsme si ještě vylosovali, komu dáme na vánočce 
dárek a po pokřiku na oddílový totem jsme se rozešli. 

-Ronaldo- 
 
 



 
 
 
Každý z nás již určitě mnohokrát viděl ty skupinky pestrobarevných 
kontejnerů stojících podél ulic a někteří z nás je dokonce i pravi-
delně využívají. Ale zamysleli jste se někdy nad tím, co se vlastně 
s takto vytříděným odpadem dál dělá? Odpovědi jsou následující:   
 

Recyklace papíruRecyklace papíruRecyklace papíruRecyklace papíru- slisovaný sběrový papír poslouží     
k výrobě nového papíru, stejně jako když se vyrábí ze 
dřeva, přidává se do směsi na výrobu papíru. Papír je 
možné takto recyklovat asi pětkrát až sedmkrát. 
Z recyklovaného papíru se vyrábí novinový papír, 
sešity, lepenkové krabice, toaletní papír apod. 

    
    Recyklace sklaRecyklace sklaRecyklace sklaRecyklace skla- vytříděné sklo se rozdrtí a přidá se 
 do směsi k výrobě nového skla. Nejčastěji se takto 
 vyrábí lahve na minerálky a pivo a jiné skleněné 
 výrobky. Ušetří se tím mnoho energie a surovin, 
 přičemž sklo se dá takto používat vlastně doneko-
 nečna. 

 
Recyklace plastRecyklace plastRecyklace plastRecyklace plastůůůů- Každý druh platu je zpracován-
ván jinou technologií, protože mají odlišné složení a 
vlastnosti. Z PET lahví se vyrábějí vlákna, která se 
používají jako výplň zimních bund a spacáků. Z fólií 
(sáčků a tašek) se opět vyrábějí fólie a různé pytle, 
např. na odpady. Pěnový polystyren slouží k výrobě 

speciálních cihel. Ze směsi plastů lze vyrábět odpadkové koše, 
zahradní nábytek, protihlukové stěny u dálnic apod. 

Bližší informace o třídění odpadu můžete nalézt na některém 
z následujících internetových odkazů: 
www.jaktridit.czwww.jaktridit.czwww.jaktridit.czwww.jaktridit.cz    
www.tondawww.tondawww.tondawww.tonda----obal.czobal.czobal.czobal.cz      

-Lišák- 
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